
Bestyrelsesmøde den 1-7-2016 kl. 19:00 hos Knud 

 

Mødet indkaldt på grund af overtagelse af vejbelysning. 

Vi har modtaget en pris på lamperne, Vordingborg kommune forlanger i alt 37.375 kroner for vores 23 

lamper. 

Vi afventer et tilbud fra SEAS på alt el arbejde. 

Knud skriver mail til kommunen om udsættelse af høringsfrist, det må være muligt grundet ferietid. 

Vi havde en længere snak om kommunens tilbud, skulle vi forlange at de udførte anlægsarbejdet, om vi 

bare skulle ja eller nej. Skulle alle grundejerforeninger slå sig sammen og prøve at presse kommunen. Var 

det lovligt at forlange overtagelse? Var belysning med i byggemodning? 

Slutteligt blev det vedtaget at der bør afholdes en ekstraordinær generalforsamling, og at alle grundejere 

bør stemme om der skal være lys eller ikke lys på vores veje. 

Hvis man vedtager at overtage lysanlæg, vil udgifterne blive taget fra vores konti og der vil ikke blive 

opkrævet et ekstra beløb.  

De årlige driftsudgifter vil blive pålagt det årlige kontingent.  

På næste ordinære generalforsamling afgøres det om investeringen over tid skal tilbagebetales. 

Det bliver muligt at stemme skriftligt eller på generalforsamlingen. Sagen afgøres ved almindeligt 

stemmeflertal blandt alle stemmer. Det er derfor vigtigt at man bruger sin mulighed for at stemme. 

Generalforsamlingen afholdes den 11. september 2016 klokken 10:30 i Spejderhytten 

 


